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Dagsorden: 

1. Generalforsamling  
Evaluering af året bestyrelsesarbejde  
Hvad har vi gjort godt 
Hvad kan vi forbedre 
Regnskab og budget - godkendelse til hjemmeside 
Referent (Else ?) 
Dirigent  
Ny Suppleant? - Charlotte genopstiller ikke 
Benny, NC, Jytte og Jan er på valg - hvem genopstiller? 
Andet - hvem gør hvad 

2. Evaluering af weekendens workshop, Milonga samt Lima empanadas ordning 
3. Euro i kontantbeholdning + euro prissætning ved event   
4. Evaluerer Turkis og Folkestedet  

Mål og retning, er vi der?  
5.  Hvordan får vi flere SEM  

Hvordan laver vi et fællesskab som er interessant 
6. Kasserer funktionen - kan vi lette arbejdsbyrden for vores kasserer (NC) 

Tænke en mere generel diskussion om bestyrelsesarbejdet og omfang i de enkelte funktioner  
7. Danse Paraplyen rækker ud for hjælp til Sommerdans og/eller Festuge Dans  
8. Arrangementer den 5. april - hvad melder vi ud som forening 

FredagsPractica 
Ebeltoft - 
Patricio & Alvorado 

9. Kommende event 
PåskenTango med Brian på Klostergade 
Crash course med Lotte & Daniel på Turkis 

10. Evt 
11. Næste møde 

Til stede: Jan, Elisabeth, Søren, Jytte, Benny, Niels Christian og Inger (ref) 

 

AD1. Generalforsamling 

Vi gennemgår budget og regnskab. 

Alle genopstiller. Roller og opgaver skal fordeles anderledes. Vi vil gerne have en suppleant. 

Benny bestiller pizza. Søren sørger for drikkevarer. Inger laver tilmelding. 

Vi vil være bedre til at begrænse os i forhold til kortere dagsordner. Møderne bliver lange for os.   

Ananas i egen juice. Vi synes vi er godt på vej i forhold til den strategi vi har lagt. Det er vi rimelig godt 

tilfredse med.  Nu skal vi sørge for at finde en god balance både indadtil og i forhold til hvor mange dansere 

der kan deltage. 

AD2. Evaluering 23.-25.02.24 

Mere Foodtruck. Det er let og dejligt. Mere fællesspisning. Lokalerne betyder meget og vi er klar over hvad 

det betyder. 

AD3. Betaling 

Vi vil gerne kunne modtage udenlandske gæster og have en politik for betaling. Vi summer lidt på det og 

modtager gerne ideer. 

AD4. Evaluering af Turkis og Folkestedet.  

Vi vil gerne have flere tilknyttet Turkis til at hjælpe, så opgaverne ikke falder på de få. Vi får fantastiske 

tilbagemeldinger på stedet, stemningen og tirsdagens tango stop i ugen. 

Fremadrettet: Vi vil gerne invitere til live lokale tango musikere. Vi laver fælles dansedag på Turkis for 

SEM´ere. 
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Folkestedet fungerer fortsat godt og vi var bekymrede for om det var muligt at tiltrække nok dansere. Det 

har fundet et fint niveau og vi glædes over at de to steder kan noget forskelligt. På Folkestedet ønsker vi at 

prøve nye ideer af, som fortsat understøtter og udvikler tangomiljøet i Aarhus. 

AD5.  SEM´ere 

SkønneEngageredeMennesker, dem vil vi gerne invitere ind i langt højere grad. Vi inviterer til at udvikle os 

på det punkt. 

AD6. Kassérfunktion 

Kan vi forenkle denne funktion? 

Det skal ikke koste os noget at være i bestyrelsen. Elisabeth laver et udkast til et bogføringsdokument, så 

udgifter let kan konteres og udlæg betales. 

AD7. Danseparaplyen 

Jan har været kontaktperson. Kunne andre være interesseret i at deltage og være med til at planlægge bl.a. 

sommerdans og Festuge. Jytte vil gerne gå med til næste møde i Danseparaplyen. Kunne der i 

medlemskredsen være interesse for at være med? Festugen kontakt Niels Christian og Pier 2 kontakt Jytte? 

AD8. 5. april 

Der er flere arrangementer i vores nærmiljø. Vi aflyser Practica den 5. april og opfordrer til at man samles 

omkring de andre fine arrangementer.  

AD9. Kommende events 

Påsketango. Brian har inviteret M&M i påsken. TangoAarhus står for Milonga om lørdagen indeholdende 

show. Elisabeth følger op i forhold til de næste skridt i vores samarbejde. 

Crash Course – tangoWeekend for nybegyndere. Det kører og dialogen er super. Tilmelding er åben. Lad os 

se om ikke vi kan få budskabet ud til dem som ikke er i tangomiljøet. Vi har brug for alles hjælp.  

AD10. Milonguita 

Milonguita weekend flyttes til august. I den forbindelse er der lavet en aftale med en kapacitet/DJ, som 

også kan lave DJ workshops.  

Vi kunne godt være interesseret i at lave en milonga for dem som ikke skal til Syd Fyn. Vi afventer næmere 

information.  

 

Vi undersøger bestyrelsesansvarsforsikring og arrangørforsikring, som vi ikke har for nuværende.  

Elisabeth og Inger kigger på kontrakter, så vi evt. flytter forsikringsansvaret. Benny modtager tilbud fra 

Tryg/Danske Bank. 

 

AD11. Næste møde. 

1. møde efter generalforsamlingen bliver konstitueringsmøde umiddelbart efter generalforsamlingen. 


